
w .
ew,_ocac

	

-

	

ó j ooc,00c p r. óáóóá~óosói,ó ;	 : . . : . . .o 	 Írásbeli választ igényl ő kérdés

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

dr. Kövér Lászlö ,
az Országgyű lés elnöke részére
BUDAPEST
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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
46/1994. (IX. 30.) Ogy. Határozat 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Németh Lászlóné (Nemzeti Fejlesztési Minisztérium) Miniszter Asszonynak a
következő címmel :
Mikor épülhet meg és milyen forrásokból a kunszállási autópálya 1e/felhajtó ?
A kérdésemet az idevonatkozó napirend utáni felszólalásom alapján fogalmazom meg .
DR. GARAI ISTVÁN LEVENTE (MSZP): Köszönöm szépen a szót, és köszönöm szépen ezt a z
utóbbi megjegyzését (a levezető elnök jelezte, hogy írásbeli választ kapok a felszólalásomba n
elhangzottakra), mert úgy látom, hogy a kormány nincsen jelen, de ezt most nem negatí v
értelemben mondom, mert a múltkorában, azt hiszem, vagy két héttel ezel őtt elfogyott az idő , és
nem jutottam sorra ezzel a kérdésemmel, ugyanakkor az illetékes Fónagy államtitkár úrral a
folyosón elbeszélgettem, és ő azt mondta, amit én szerettem volna elmondani, ez a dolog, a
probléma ismerős előtte, és ennek megoldását ő szakmailag a későbbiekben támogatni fogja .
Hosszú évek óta van napirenden a kunszállási autópálya 1e/felhajtó ügye . A lakosság és az
önkormányzat egyértelm űen szorgalmazza az autópálya le/felhajtó megépítését . Mindez legutóbb
októberben, 2012 . október 26-án a jelenlétemben is elhangzott a lakossági közmeghallgatáson .
Egyébként jómagam is az elmúlt időszakban, kormányzattól függetlenül, pártsemlegesen több
alkalommal próbáltam ezt az autópálya lehajtó/felhajtó megépítését elérni, tehát remélem, ez el őbb-
utóbb megtörténik, és még egyszer hangsúlyozom Fónagy államtitkár úr .nagyon pozitív
hozzáállását két héttel ezelőtt a folyosón.

A község határában található, közvetlenül az autópálya mellett a Júlia-malom, és ebben a malomba n
őrlik az ország gabonatermésének mintegy 15-16 százalékát, ez egy hatalmas mennyiség . Ez azt
jelenti, hogy Kunszálláson keresztül a község útján, főutcáján, útjain évente több mint 150 eze r
tonna gabonát szállítanak, logikusan hasonló mennyiség ű őrleményt is ennek megfelelően. Fz
rendkívüli forgalmi megterhelés Kunszállás főutcájának, de kifejezetten balesetveszélyes is a
kamionok, a teherautók közlekedése a főutcán, egyébként egészen közel az iskola közelében
haladva, különösen a gyermekek vonatkozásában. Én ezt személyesen is ismerem, mert Kunszállás
Kiskunfélegyháza körzetében nem messze van t őlem, és gyakorló orvosként még betegeket i s
gyógyítottam Kunszálláson, és most is rengeteg ismerősöm van Kunszálláson .
A település főutcáján elhaladó kamionok nemcsak balesetveszélyesek, mint ahogy az el őbb
mondtam, hanem jelentős zaj- és környezetszennyezési terhelést is jelentenek, valamin t
egyértelműen károsítják a főutca épületeit, amit például bizonyítanak az út menti házak falána k
jelentős repedései.

Az elterjedt hírek szerint a kormányzat hamarosan be kívánja vezetni a kilométer-használat után i
autópályadíjakat. Nos, ha megépülne az autópálya le/felhajtó Kunszálláson, akkor az ezt a
lehetőséget bizonyára kihasználó kamionok, teherautók ezután jóval több kilométert futnának a z
autópályán, ami jelentős többletforrást jelenthetne a költségvetés számára .



ően is javasolnám, és természetesen tisztelettel kérem is a fent i
op : , p3&syorsforgalmi és főúthálózat hosszú távú fejlesztési programjáva l

foglalkozó 1222/2011 . június 29-ei kormányhatározat módosítását úgy, hogy a kunszállás i
autópálya fel/lehajtó csomópont megvalósítása szerepeljen benne kiemelt beruházásként .

Nagy tisztelettel köszönöm a lehetőséget, hogy ezt a problémakört itt jelezhettem, é s
ugyanakkor tisztelettel kérem a távol lévő kormányzat támogatását annak megfelelően, ahogy
Fónagy államtitkár úrral két héttel ezel őtt személyesen beszélgettem a Parlament folyosóján . Akkor,
ha ez így lesz, neki innen is, személyesen el őre is köszönöm .

Ezúton köszönöm meg hasonló jelleg ű kérdésemre adott válaszát (K/3773/2011 .07 .11 .), és a
mostani kérdésemre is előre köszönöm válaszát !
Boldog új esztendőt és jó egészséget kívánok Miniszter Úrnak !

Kiskunfélegyháza, 2013 .01 .02.

Tisztelettel : r

an Levente dr.
országgyűlés,ilképvisel ő (MSZP)
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